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Nr AO.0002.00006.2023 

P R O T O K Ó Ł  nr  LXXVI 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 18 kwietnia 2023 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:38 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 13 radnych.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Biegasiewicz 

2. Adam Chorbiński 

3. Marian Kapela 

4. Wojciech Krzywdziński  

5. Marek Łuczak 

6. Halina Maciejewska 

7. Jarosław Maciejewski 

8. Dariusz Michalak 

9. Andrzej Pawlaczyk 

10. Jacek Pernal 

11. Wiesław Stolarski 

12. Ewa Szacowna 

13. Maciej Trzewiczyński  

14. Jacek Tylman 

15. Dominika Woźniak 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady LXXVI sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Kleczewie Maciej Trzewiczyński. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali oraz 

wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Następnie, radni zostali poproszeni o sprawdzenie 

quorum. 13 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności, co oznacza, 

iż w sesji bierze udział wymagana liczba radnych do prowadzenia i podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

Ad  2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński na podstawie wniosku 

złożonego przez burmistrza wniósł o wprowadzenie dodatkowych projektów uchwał do 

proponowanego porządku obrad: 

1) wprowadzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyboru 

metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 

Zaproponował, aby powyższy projekt uchwały wprowadzić w pkt 6 pod literą b. 

2) wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla 
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nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. Zaproponował, aby powyższy 

projekt uchwały wprowadzić w pkt 6 pod literą c. 

 

Następnie, poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z zaproponowanymi zmianami:  

 

 Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z LXXIII i LXXV sesji. 

4. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym.  

5. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

6. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego do końca 

roku szkolnego w roku kalendarzowym w którym dzieci kończą 6 lat                             

w prowadzonych przez Gminę Kleczew publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych; 

b) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 

dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy; 

c) w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy; 

d) w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

e) w sprawie wykazu kąpielisk i określenia sezonu kąpielowego na terenie gminy 

Kleczew na rok 2023; 

f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań                      

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kleczew; 

g) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wybranych terenów położonych w obrębach: Cegielnia, 

Genowefa, Kleczew, Sławoszewek i Sławoszewo na obszarze gminy i miasta 

Kleczew; 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.; 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2023-2030. 

7. Sprawozdania z działalności komisji Rady Miejskiej w Kleczewie za 2022 rok. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz ze zmianami:  
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ZA: 13  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (M. Kapela, W. Krzywdziński) 

Ad 3. Przyjęcie protokołów z  LXXIII i LXXV sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że protokoły z  LXXIII 

i LXXV sesji były do wglądu w biurze rady oraz zostały wysłane radnym na skrzynki mailowe 

w celu zapoznania, następnie zaproponował ich oddzielne przegłosowanie. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXXIII sesji: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (M. Kapela, W. Krzywdziński) 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXXV sesji: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (M. Kapela, W. Krzywdziński) 

Ad 4. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

Nie zgłoszono. 

Ad 5. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego. 

Wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

Ad 6a) Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Kleczewie Elżbieta Raźna przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym w którym dzieci kończą 6 lat 

w prowadzonych przez Gminę Kleczew publicznych przedszkolach i oddziałach 
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przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych. Powyższe uzasadnienie stanowi 

załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVI/564/2023 w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego 

nauczania, wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym w którym dzieci kończą 6 lat 

w prowadzonych przez Gminę Kleczew publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (M. Kapela, W. Krzywdziński) 

Ad 6b) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, 

na których zamieszkują mieszkańcy. Powyższa uchwała została uchwalona przez Radę Miejską 

6 kwietnia 2023 r. jednak z uwagi na fakt, że nie została ona opublikowana w przewidywanym 

terminie nie mogła wejść w życie z dniem 1 maja 2023 r.  W związku z powyższym podjęcie 

niniejszej uchwały uchylającej jest uzasadnione. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że mieszkańców po 

uchyleniu powyższej uchwały i podjęciu nowej w przedmiotowym temacie, przez kolejny okres 

rozliczeniowy będzie obowiązywała stawka 22 zł za osobę, a dopiero od 1 lipca  zostanie 

naliczona nowa opłata w wysokości 23 zł za osobę.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVI/565/2023 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                     

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 
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NIEOBECNI: 2 (M. Kapela, W. Krzywdziński) 

Ad 6c) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVI/566/2023 w sprawie wyboru metody ustalenia 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 

dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, 

D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (M. Kapela, W. Krzywdziński) 

 

Ad 6d) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do 

protokołu. Podjęcie przedmiotowej uchwały podyktowane jest zmianą terminu i częstotliwości 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi pochodzącymi z nieruchomości 

zamieszkałych położonych na terenie Gminy Kleczew z dwumiesięcznego na trzymiesięczny 

(kwartalny). Uchwała przewiduje, że opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi będą 

uiszczane za trzy miesiące: do 15 marca (za styczeń, luty, marzec), do 15 maja (za kwiecień, 

maj, czerwiec), do 15 września (za lipiec, sierpień, wrzesień) i do 15 listopada (za październik, 

listopad, grudzień).  

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zapytał, czy mieszkańcy zostaną poinformowani            

o terminach i kwotach opłaty za  gospodarowanie odpadami komunalnymi? 

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski odpowiedział, że taka informacja zostanie 

rozesłana do wszystkich mieszkańców. Poinformował także, że zmiana stawki nie będzie 

powodowała konieczności składania nowej deklaracji właściciela, a jedynie uiszczenia opłaty 

podanej w zawiadomieniu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVI/567/2023 w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi: 
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ZA: 13  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (M. Kapela, W. Krzywdziński) 

Ad 6e) Podinspektor ds. infrastruktury drogowej Sebastian Nadolski przedstawił uzasadnienie 

do projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk i określenia sezonu kąpielowego na terenie 

gminy Kleczew na rok 2023. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Dodał, 

że Burmistrz otrzymał pozytywną opinię na umieszczenie w wykazie kąpielisk planowanego 

kąpieliska zlokalizowanego w m. Tręby Stare z Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Koninie, Państwowego Gospodarstwa Wodnego, Wody Polskie, Zarząd 

Zlewni w Inowrocławiu i Głównego Inspektora Ochrony Środowiska. 

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zapytał, dlaczego nie zostanie otwarte kąpielisko na 

Malcie? 

Podinspektor ds. infrastruktury drogowej Sebastian Nadolski odpowiedział, że otrzymał 

informację od dyrektora OSiR, że na Malcie takie kąpielisko nie powstanie z uwagi na zbyt 

wysokie koszty utrzymania, nieadekwatne do małej liczby chętnych do kąpieli w tym miejscu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVI/568/2023 w sprawie wykazu kąpielisk i określenia 

sezonu kąpielowego na terenie gminy Kleczew na rok 2023: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (M. Kapela, W. Krzywdziński) 

Ad 6f) Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kleczew. Powyższe uzasadnienie stanowi 

załącznik do protokołu. Następnie dodała, że w dniu dzisiejszym są dwa projekty uchwał 

dotyczące sporządzenia zmiany studium i przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu na 

praktycznie takim samym terenie. Przedmiotem sporządzenia zmiany studium jest weryfikacja 

dotychczasowych kierunków zmian w strukturze przestrzennej oraz przeznaczeniu wybranych 

terenów na obszarze Gminy. Konieczność podjęcia tych dwóch uchwał wynika z tego, że 

zmieniają się przepisy, jeśli chodzi o ustawę o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, 

której zmiana jest już procedowana w Sejmie. Projekt tej ustawy zakłada, że nie będzie już 
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studium, a  Gmina do 2025 roku będzie musiała uchwalić plan ogólny. Wyjaśniła, że jeżeli 

Gmina będzie chciała robić jakiekolwiek procedury na podstawie obecnie obowiązujących 

przepisów, czyli w ciągu najbliższych dwóch lat, to koniecznym jest, żeby jeszcze przed 

wejściem w życie zmiany ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 

doprowadziła procedurę zmiany studium chociaż do etapu uzgodnień z organami.  

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zapytał, czy po ustaleniu nowego planu 

zagospodarowania przestrzennego będzie on obowiązywał przez pewien okres czasu, czy po 

wejściu w życie nowych przepisów trzeba będzie ustalić nowy?  

Kierownik referatu IGN Marta Sobczak odpowiedziała, że jeżeli gmina doprowadzi teraz 

procedurę studium do etapu uzgodnień, czyli wyśle do organów opiniujących projekt, wówczas 

plan, który będzie przygotowywany na podstawie tego studium, będzie mógł powstać                      

i obowiązywać. Natomiast plan, który gmina będzie musiała wykonać do końca 2025 r. będzie 

planem ogólnym terenu całej gminy, ponieważ studium przestanie obowiązywać.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVI/569/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 

Kleczew: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (M. Kapela, W. Krzywdziński) 

Ad 6g) Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wybranych terenów położonych w obrębach: Cegielnia, Genowefa, 

Kleczew, Sławoszewek i Sławoszewo na obszarze gminy i miasta Kleczew. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVI/570/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów położonych         

w obrębach: Cegielnia, Genowefa, Kleczew, Sławoszewek i Sławoszewo na obszarze gminy           

i miasta Kleczew: 
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ZA: 13  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (M. Kapela, W. Krzywdziński) 

Ad 6h) Skarbnik Gminy i Miasta Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r. Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVI/571/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu 

Gminy Kleczew na 2023 r.: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (M. Kapela, W. Krzywdziński) 

Ad 6i) Skarbnik Gminy i Miasta Beata Kozikowska przedstawiła objaśnienie do projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2023-2030. Powyższe objaśnienie stanowi załącznik po protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXVI/572/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2023-2030: 

ZA: 13  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,                        

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,                    

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (M. Kapela, W. Krzywdziński) 

Ad 7. Sprawozdania z działalności komisji Rady Miejskiej w Kleczewie za 2022 rok. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że Przewodniczący 

Komisji Rady Miejskiej w Kleczewie złożyli sprawozdania z działalności komisji za 2022 rok. 

Powyższe sprawozdania stanowią załącznik do protokołu. 

Ad 8. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński udzielił głosu Panu Tadeuszowi 

Działakowi. 

Pan Tadeusz Działak, cyt.: Szanowny Panie burmistrzu, Pani sekretarz i radni. Sprawa dotyczy 

mnie osobiście, a pochodzi z 1981 roku, kiedy to zapadła uchwała o wywłaszczeniu mojej babci 

Janiny Prus. Przygotowałem pismo, żeby skrócić wszystko, bo tych dokumentów od 1981 r. jest 

mnóstwo. Już trzeci raz starałem się zabrać głos, ale jakoś nie mogłem się doczekać. Zawsze 

było za późno i w końcu zapisałem się, żeby Państwa uprzedzić co ja w ogóle myślę o tym, żeby 

tą sprawę zakończyć. Doszły do mnie bowiem wiadomości, że gmina zakończyła sprawę Janiny 

Prus, jeśli chodzi o wywłaszczenie. To mnie troszeczkę zaniepokoiło. Mam przed sobą  pismo   

z prokuratury z 1991 roku wyjaśniające niezgodności prawne. Gmina nie miała kompetencji 

wywłaszczeniowych, co jest bardzo istotną sprawą, bo zrobiła coś niezgodnie z prawem. 

Następne pismo Przewodniczącego Rady Miejskiej Macieja Trzewiczyńskiego z 28.02.2018 r. 

mówiące, że właściciel nie ma prawa żądać czegokolwiek, gdyż grunt został przejęty na Skarb 

Państwa.  Tutaj jest błąd władz gminy Rady Miejskiej, gdyż świętej pamięci babcia zrobiła na 

ten grunt kolejny akt notarialny w 1986 roku.  Kolejne pismo Mariusza Musiałowskiego, 

obecnego burmistrza Gminy i Miasta Kleczew do Sądu Rejonowego w sprawie środków 

wywłaszczeniowych Janiny Prus, które powinny trafić do depozytu sądowego. Wątpliwości nie 

mieli prokuratorzy, prokurator Kozłowski z Konina, panowie mecenasowie, radni, prawnicy      

z Krakowa, z Zielonej Góry, z Poznania oraz doktor Marek Szewczyk, który sporządził opinię 

prawną w sprawie odszkodowania. I tutaj jest pytanie: gdzie należy szukać pieniędzy, za które 

wywłaszczona została  świętej pamięci Janina Prus? Gdzie jest praworządność w Polsce? Czy 

właściciel może się  dopominać sprawiedliwości zgodnie z prawem? A są to prawa naturalne, 

moralne, stanowione, wsparte rozumem i sumieniem, ludzkie, nie krzywdzące drugiej osoby? 

Kto tu zakręcił sprawą, że nie zostało to wykonane? Czy jest to sam burmistrz? Czy księgowość? 

Czy Przewodniczący Rady? Proszę takiego człowieka, który się spiera w mojej sprawie niech 

się pokaże. Czy przywrócił jakąś skibę na tej działce lub wbił szpadel by ją uprawiać? Błąd      

w sprawie wywłaszczenia i  w sprawie wyceny. Po 40 latach nie można się doszukać kto go 

popełnił i gdzie są pieniądze. Właściciel nie wyraził zgody na wywłaszczenie, nie pobrał 

pieniędzy, które powinna przesłać gmina do Sądu Rejonowego w Koninie na książeczkę 

oszczędnościową z waloryzacją. Gmina w tej sprawie wywłaszczeniowej wystąpiła do 

prokuratury, gdzie otrzymała odpowiedzi wyjaśniające niezgodne z prawem. Mimo tego przez 

40 lat nie zrobili nic dla pokrzywdzonego Tadeusza Działaka, jako spadkobiercy po babci 

Janinie Prus. Okazało się, że ani w Urzędzie Gminy i Miasta w Kleczewie, ani w Sądzie 

Rejonowym tych pieniędzy nie przekazano. Złożyłem pozew  na wypłatę. Okazało się, że jestem 

w błędzie, ponieważ brakuje przekazu pieniężnego do sądu z Urzędu Gminy i Miasta Kleczew. 

Decyzja została podjęta 17.11.1981 roku na książeczkę oszczędnościową w kwocie 33 462 zł. 

Jako spadkobierca chciałem tą sprawę wyjaśnić. Druga sprawa wykupu gruntu od Urzędu 

Gminy i Miasta, które częściowo odzyskałem za odpłatnością, a w dokumentach jakie posiadam 

zwrot powinien być bezpłatny. Wiele pism napisałem do Zbigniewa Ziobro, Prawnika                      

i Prokuratora Generalnego. Chcę przypomnieć, że nam jako Działakom nie wolno się 

przeciwstawiać, ani Radzie, ani Burmistrzowi. I tu padły słowa burmistrza Lisieckiego: „Bo 
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zniszczę całą rodzinę z nazwiskiem Działak”. Mocne słowa kochani, wybaczcie. Tutaj właśnie 

jest pytanie: co z tym dalej? Ja się jednym z pism do gminy troszeczkę tak roześmiałem: czy      

w Kleczewie, w gminie była powódź? A pieniądze się rozpłynęły? Czy to jest możliwe? Nie. Po 

prostu nie mam możliwości sprawdzenia gdzie są pieniądze, czy w ogóle są. Jeśli chodzi o sąd, 

to jak zacząłem się tam dobijać o te pieniądze, to oni przekazali temat do gminy, że to gmina 

ma sprawę w rękach i powinna to załatwić. Jest bardzo wiele innych spraw, których dotyczy 

moja sprawa wywłaszczenia, bo przecież ja to co gmina przejęła odkupiłem. Własny grunt 

odkupiłem od gminy nieprawnie, niestety. Ze względu na obecną sytuację w kraju prośbę tą 

kieruje do Zbigniewa Ziobry, prawnika i Prokuratora Generalnego. Są w tej chwili dokumenty 

u Pani Jaworowicz. Już 10 miesięcy i nie mam odpowiedzi. Nie wiem co będzie dalej i dlatego 

tutaj się pojawiłem, żebyście też wiedzieli, że jak coś się pojawi w gminie, to jest jakaś tam moja 

wkładka. Całą tą sprawę prowadziła gmina. Ja tutaj nie wnikałem, ponieważ nie mam dostępu 

ani do depozytu sądowego, ani w gminie do archiwum. Nie będę dociekał, ponieważ gmina to 

wszystko miała prowadzić i prowadzi. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński odnosząc się do wypowiedzi 

przedmówcy zgodził się, że żyjemy w państwie demokratycznymi i każdy obywatel ma prawo 

domagać się sprawiedliwości. Następnie zapytał Pana Tadeusza Działaka, czy złożył wniosek 

do sądu, bo jak zaznaczył jest to jedyna instytucja, która może tą kwestię rozstrzygnąć?  

Pan Tadeusz Działak odpowiedział, że nie składał wniosku do sądu, ponieważ ma na nie 

dwuznaczne zapatrywanie wynikające z doświadczenia w pracy w tej instytucji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaznaczył, że to nie jest miejsce do 

rozstrzygania czy sądy w Polsce są obiektywne czy nie. Jeżeli jednak są jakiekolwiek 

wątpliwości w tej sprawie to jedynym słusznym rozwiązaniem jest złożenie wniosku do Sądu 

Rzeczpospolitej Polskiej w celu rozstrzygnięcia.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Doskonale rozumiem Pana 

emocje. Kilka lat temu ktoś czegoś nie dopilnował i pieniądze w kwocie takiej jakiej Pan 

wymienił, nie trafiły do osoby, do której trafić powinny. Był Pan wielokrotnie w urzędzie                 

i rozmawialiśmy na ten temat. Uruchomiłem wszystkie służby w urzędzie, sprawdzaliśmy tą 

kwestię, ale w pewnym momencie doszliśmy do ściany i nie jesteśmy w stanie nic więcej zrobić. 

Zgadzam się w stu procentach z Panem Przewodniczącym, że jedynym organem, który w tej 

chwili może Panu pomóc jest sąd. Ja nie mogę wydać polecenia Pani Skarbnik, żeby przelała 

Panu 34 000 zł, bo ma Pan opinię prawną, z której wynika, że te pieniądze do Pana nie trafiły. 

W międzyczasie była denominacja. Dzisiaj te 30 parę tysięcy warte jest pewnie kilka groszy, ale 

nawet kilka groszy nie możemy Panu przelać na konto, bo by mnie nie sumienie, ale prokurator 

zaczął dręczyć. Jeżeli sąd nakaże gminie Kleczew zapłacenie Panu jakieś kwoty, to ja  bez cienia 

dyskusji te pieniądze przeleje.  Rozumiejąc Pana trudną sytuację i zaangażowanie emocjonalne, 

bo to były ziemie należące do Pana rodziny, na dzień dzisiejszy nie mogę Panu nawet złotówki 

przekazać, dopóki nie będę miał prawomocnego orzeczenia sądu.  

Pan Tadeusz Działak zaproponował, aby ta tym zakończyć tę sprawę bo zgodnie z tym co 

wcześniej zasugerował burmistrz Mariusz Musiałowski, tylko sąd może rozstrzygnąć tę 

kwestię.   
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Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak nawiązując do budowy ciągu pieszo-rowerowego 

zlokalizowanego między ulicą 600-lecia, a ulicą Różaną, z częściowym odwodnieniem ulicy 

Putza w Kleczewie zapytał, jaki jest ostateczny termin wykonania tej inwestycji? 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że wykonawca wystąpił      

z wnioskiem o dwumiesięczne przesunięcie terminu wykonania inwestycji i gmina na ten 

wniosek przystała.  

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zapytał jak wygląda sprawa sprawiedliwej 

transformacji energetycznej? Co zostało wykonane w tym kierunku? Jakie mamy plany? Jakie 

zamierzenia? Jakie kwoty możemy otrzymać? Jak to wygląda na dzień dzisiejszy?  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew odpowiedział, że jeżeli chodzi o środki w ramach 

sprawiedliwej transformacji uzależnione są one od rozstrzygnięcia konkursów do których 

gmina będzie przystępowała. Planowane jest zagospodarowanie terenu po kopalni, czyli tzw. 

górki kleczewskiej oraz terenów przy Malcie. Gmina poszła w kierunku planu funkcjonalno-

użytkowego. Przygotowała koncepcje na całość, która umożliwi jej skuteczne pozyskiwanie 

tych środków.  

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zapytał, czy są przygotowane plany na mniejsze, 

rezerwowe przedsięwzięcia w ramach tych środków? 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew odpowiedział, że wszystko tak naprawdę zależy od tego co 

będzie zawarte w dokumentacji konkursowej. Gmina jest w trakcie przygotowywania 

projektów na ścieżki rowerowe czy budowę dróg, jednak nie wszystkie te inwestycje będą 

mogły być finansowane ze środków w ramach sprawiedliwej transformacji. Dlatego też gmina 

nastawiona jest głównie na zagospodarowanie terenów pokopalnianych. Podejmując decyzje 

inwestycyjne dotyczące zupełnie nowych obszarów działania staramy się wybierać te 

inwestycje, które w naszej ocenie są inwestycjami priorytetowymi. Sukcesywnie dzień po dniu 

i krok po kroku realizujemy te zamierzenia i dopinamy do końca to, co  było założone na tę 

kadencję. Jeżeli nawet wszystkiego nie uda się wybudować,  bo pojawią się  przeszkody natury 

formalnej, to mamy przygotowaną dokumentację i będziemy procedować to od początku 

następnej kadencji. 

Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zapytał, czy powstające na terenie gminy ogromne 

zbiorniki wodne to dla gminy jakaś szansa? Czy będzie można przeznaczyć na te tereny środki 

z sprawiedliwej transformacji? Czy coś będziemy mogli tam postawić, czy raczej będą one 

służyły tylko jako chłodnica elektrowni atomowej?  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew odpowiedział, że niestety zbiorniki te nie będą należały do 

Gminy Kleczew, a przekazane zostaną prawdopodobnie w posiadanie Wód Polskich.  

Koncepcja została zmieniona w momencie, kiedy pojawił się pomysł wybudowania elektrowni 

atomowej. Pod koniec zeszłego roku we Wilczynie zostało podpisane porozumienie , mówiące 

o przerzucie wód z Warty do tych zbiorników. Odrodzić ma to zarówno jezioro Wilczyńskie 

jak i Budzisławskie. Woda ta będzie wykorzystywana do chłodzenia elektrowni atomowej.  

Gmina wystąpiła z pismem do kopalni z informacją, że jest zainteresowana zakupem gruntów 

przy zbiorniku Kleczew. Chce bowiem utworzyć na tych terenach miejsce, w którym będzie 

można wypoczywać czy uprawiać sporty motorowodne. Jeżeli natomiast chodzi o odkrywkę 

Jóźwin, w tej chwili wykopywane jest ostatnie 70 000 ton węgla i na dzień dzisiejszy wiadomo 

tylko, że będzie on zalewany wodą. 
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Radna Dominika Woźniak nawiązując do tematu inwestycji, zapytała  kiedy zostaną 

wznowione i zakończone prace przy przebudowie ronda w Budzisławiu Kościelnym? 

Zaznaczyła, że dziury które pozostały po zakończonych pierwszych pracach są bardzo 

uciążliwe i niebezpieczne.  

 

Radna powiatowa Elżbieta Raźna odpowiedziała, że otrzymała informację od kierownika 

budowy, że zakończenie prac zaplanowane jest na koniec maja. Poinformowała, że złoży 

oficjalne pismo do Zarządu Dróg Powiatowych w Koninie, w celu otrzymania potwierdzenia 

na piśmie. 

 

Burmistrz Gminy i Miasta Mariusz Musiałowski dopowiedział, że radny Adam Chorbiński już 

w zeszłym tygodniu zwracał uwagę na zaistniały problem, dlatego też zostało wysłane pismo 

do powiatu z prośbą o zainteresowanie się tym tematem i  załataniem powstałych dziur. Dodał, 

że obecnie trwają prace nad przesunięciem słupa energetycznego, więc nie wszystkie prace 

zależne są od wykonawcy czy inwestora.  

 

Radny Wiesław Stolarski powiedział, że ostatnio zaobserwował, że 12 gmin z Powiatu 

Konińskiego otrzymało dotację na budowę dróg gruntowych polnych. Nie otrzymała jej jednak 

Gmina Kleczew. W związku z powyższym zapytał, czy były składane wnioski na powyższy 

cel? 

 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że Gmina Kleczew 

nie otrzymała dofinansowania, dlatego że z  uwagi na niestabilną sytuację finansową występuje 

o te dotacje, które są najważniejsze. Poza tym, jeżeli chodzi o dofinansowanie do dojazdu do 

pól jest to 10% czy 15% dofinansowania, natomiast gmina w tej chwili będzie składała wnioski 

o dofinansowanie na poziomie 50%. Przystępuje więc do realizacji tych inwestycji, które są 

ludziom najbardziej potrzebne. Dojazd do pól na dzień dzisiejszy priorytetem nie jest.  

Radny Jacek Tylman wniósł o naprawę istniejących już dróg gruntowych, utwardzonych                

i z nawierzchnią bitumiczną, na co Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski 

odpowiedział, że do tej pory pogoda nie sprzyjała, natomiast od najbliższego poniedziałku 

rozpoczną się prace remontowe dróg na terenie gminy.  

 

W tym miejscu Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski zaprosił wszystkich 

mieszkańców na uroczyste otwarcie nowego placu zabaw, które odbędzie się 29 kwietnia     

2023r. o godzinie 14.00. Dodał, że zaplanowano dużo atrakcji dla najmłodszych. Następnie 

poinformował, że 2 maja 2023 r. w parku przed urzędem gminy o godz. 16.00 odbędzie się 

zabawa taneczna z mnóstwem dodatkowych atrakcji, na którą już dzisiaj bardzo serdecznie 

zaprasza.  

Ad 9. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady LXXVI sesji Rady 

Miejskiej w Kleczewie.  

                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie 

                                                                                               Maciej Trzewiczyński 
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Protokolant:  

Milena Pawlaczyk 
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